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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2021/22:192 Budgetanslaget för Konkurrensverket

Konkurrensverket nämnde i sitt budgetunderlag för 2022–2024 att det allt 
oftare ser tecken på korruption i samband med sin tillsynsverksamhet i alla 
typer av ärenden. Därför vill verket kunna intensifiera sitt arbete mot 
korruption. Sverigedemokraterna delar Konkurrensverkets syn på att det 
behövs, varför vi blev förvånade över att regeringen inte valde att tillskjuta de 5 
miljoner som efterfrågades för det arbetet. 

Det gjorde dock vi, och genom den anslagshöjningen hade insatserna mot 
korruption kunnat förstärkas.

Med anledning av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Är det ministerns och regeringens uppfattning att de efterfrågade medlen för 
Konkurrensverket inte behövs, och tänker ministern ta några initiativ med 
anledning av det som har framförts? 

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-19
Besvaras senast
2021-10-27 kl. 12.00


